
Dato:  Torsdag den 26.februar 2024   

Dagsorden/Referat af skolebestyrelsesmøde  
Tilstedeværende 

Deltagere  

 

Afbud 

 
Forældre: Anne Mette Isabel Nielsen, Signe Pelle Hjorth, Sara Juel 
Andersen, Kåre Sylvest, Anders Hansen Løth, Mette Hjelm og Louise 
Møller Nielsen  
Medarbejdere: Vivi Wøldike og Louise Weber Pedersen 
Elever: Magne 9.B og Hannah 8.A 
Ledere: Steen T. Sørensen og Mette Witt Rantzau 
 
 
 
 

 

 

Dagsorden/Referat: 
Punkt nr. Beskrivelse af punkt Kommentarer og evt. beslutninger 

1.  Godkendelse af referat og 
dagsorden og eventuelt-
punkter (med 
tidsindikation) 

Godkendt 

2.  Meddelelser:  

• Ledelsen  

• Medarbejderne  

• Elevrådet 

• Formanden 

Ledelsen og medarbejdere har været på pædagogisk 
dag for at arbejde med værdier. 3 værdier fundet: 
(Fælleskab, Respekt og Forpligtelse) med 
konkretiseringer. Det var en vellykket dag. Processen 
hen mod princip for værdier og ordensregler er i gang 
og færdigt inden sommerferien, så det kan meldes 
klart ud til næste skole. 
Der har været skoleudviklingssamtale i januar siden 
sidste møde. Det er et nyt nationalt initiativ og skal 
ske hver hvert andet år. Næste gang (skoleåret 25-26) 
drøfter vi dagsordenen for skoleudviklingssamtalen på 
et skolebestyrelsesmøde inden. 
 

3.  
 

Drøfte forsøgsordning 
med lavere timetal for 
elever, flere 2-lærere, flere 
fagdage/fordybelsesdage 

 

Regeringen kom i efteråret med udspil til 
forbedringsprogram til folkeskolen. Se bilags. 16 eller 
https://www.uvm.dk/-
/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-
forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf 
 
Steen fortæller, at vi afventer ydereligere fra Børne- 
og undervisningsministeriet i forhold til om udspillet 

https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf
https://www.uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf23/okt/231011-forberedt-pa%CC%8A-fremtiden-2-web.pdf
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bliver politisk vedtaget. Vi gør allerede mange af 
forslagene i udspillet fx med forkortelse af 
skoledagen, udvidet praktik og fagspecifik fordybelse i 
8. og 9. klasse. 
 

4.  
 

Rengøring 

 
Forældre oplever manglende rengøring fx af gulve. 
Steen fortæller at ledelsen og personalet har 
strammet op på oprydning og procedure. Det 
fortsætter vi med.  
Bestyrelsen ønsker at se serviceaftalen og høre om 
områdelederen kan forklare aftalen på et 
skolebestyrelsesmøde. Steen vender tilbage. 
Skolebestyrelsen ønsker også at blive inddraget, så de 
kan bidrage hjemmefra. Der bliver foreslået en 
kampagne, som kan understøtte en kulturændring i 
klasserne hen mod rengøringsklare klasselokaler – 
også i løbet af dagen. 
 

5.  
 

Økonomi. Godkendelse af 
budget og 
timefordelingsplan 

Steen fremlægger rengskab for 2023 og budget 2024. 
selvom vi havde et underskud fra 2023, forventer vi, 
at vi går i 0 i 2024-budgettet, da vi har fået eftergivet 
50% af vores gæld fra 2023. 
 
Steen fremlægger timefordelingsplan for skoleåret 
2024/2025. Kort kan siges, at vi konverterer fortsat 
USU-timer til dobbeltbemanding, så skoledagen bliver 
så kort som mulig. Vi følger Børne- og 
Undervisningsministeriets vejledende timetal (da man 
ikke må gå under summe af de vejledende timer), 
bortset fra den 3. idrætslektion på 7. – 9. klasse, som 
vi overfører til en ekstra time til valgfag på samme 
årgange. Således har valgfag 3 ugentlige lektioner 
fremfor 2. 
 
Godkendes på næste møde. 
 

6.  Hvordan føres der tilsyn 
med fx trivsel/mistrivsel og 
særlige episoder?  
 

Kåre undersøger hos Skole og Forældre 
 
Udsættes til næste gang. 

7.  Evt. Skolebestyrelsen ønsker at høre nærmere om 
ombygningsplaner.  

 

Årshjul 2023-24: 
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Dato: Punkter til møder: 

Torsdag 10. august Høringssvar + ledelsens udkast til årshjul + deltagelse på 
forældremøder (fordeling- 6-9. kl er d. 19-9, skolestartere d. 5-10)  

  

Mandag d. 28. august Suppleringsvalg. 
Punkter til skolebestyrelsens oplæg på forældremøderne. 
Kåre omskriver forlaget til princip for skolens organisering og 
tilrettelæggelse af undervisningen. 
 

  

Torsdag d.28. september Mette Svaneberg og Yngvar kommer med og fortæller om tidlig 
indsats og god overgang 
Opfølgning på morgenrutine i Bakkefløjen. 
Kåre og Anders fremlægger forslag til princip om mobilpolitik – 
fornyet 
Status på udmeldingerne om S-H-S (med eller uden elever og en 
eller to samtaler tilbydes eller kun mindes om at man kan bede om) 

  

Mandag d. 30. oktober Dialogmøde på Rådhuset. Tema: ’God dialog om skoleudvikling’. 

  

Mandag d. 6. november Omklædning og bad i idræt. 
Rengøring 
Co-taching(MS) og tidlig indsats(YF) 

  

Torsdag d. 18. januar Yngvar kommer med forslag til tilføjelse til princippet om 
klassedannelse til 0.klasse. 
Værdiarbejdeproces og opstart på princip for skole-hjem-
samarbejdet. (erfaringer fra s-h-s i november i forhold til frivillighed) 

  

Mandag d. 26. februar Tale om forsøgsordning med lavere timetal for elever, flere 2-lærere, 
flere fagdage/fordybelsesdage 
Rengøring 
Økonomi. Godkendelse af budget  

  

Mandag d 18. marts Hvordan føres der tilsyn med fx trivsel/mistrivsel og særlige 
opstående episoder? Kåre undersøger hos Skole og Forældre, Sara 
og Anne Mette har oplæg 
Princip for værdier og ordensregler 
Godkendelse af budget og timefordelingsplan 
Opfølgning på mobilprincippet 
Orientering om ombygningsplanerne 
Evt. 

  

Mandag d. 8.april 
Hillerød Rådhus 

Dialogmøde om (dagsorden kommer) 
 

  

Torsdag d. 11. april  

  

Onsdag d. 22. maj Idrætslærere fremlægger forslag til princip for idræt 
Ledelsen fremlægger gennemarbejdet forslag til princip om værdier 
og ordensregler 

  

Mandag d. 17. juni Opfølgning på princip for skole-hjem-samarbejdet 



Dato:  Torsdag den 26.februar 2024   
  

Skoleåret 24-25: 

Møde i uge 32 om høringssvar 

Første møde skal fordeles oplæg til forældremøderne også fra kommende skolestartere i slut 

september 2024. 
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